
Referat bestyrelsesmøde 24/4 2024 Kl. 19 

(varighed 2 timer) 

1. Tilstede ved dagens møde: Martin Castor Peterson, Per Fribo Jørgensen, Jørgen Findsen, Rasmus 

Groth, Lewin Stöck, Charlotte Fleischer og Christina Rex Skov 

2. Referent: Christina  

3. Ordstyrer: Rasmus 

Til Orientering: 

4. Nyt fra formanden siden sidst 

o Rasmus har undersøgt om foreningens drænspuleren / spulemaskine kan laves – begge 

maskiner er sendt til mekaniker.  

o Onkel grøn kommer 5/5 og sælger blomster: 

Onkel Grøn er en lille Fynsk virksomhed med butik / drivhus i Asperup på Fyn, hvorfra vi 

sælger udplantnings blomster, stauder, krydderurter, grønsager, krukker og jord i perioden 

marts - september90 % af vores blomster kommer fra fynske gartnerier, vi henter selv 

blomsterne, således at de giver vores kunder friske blomster og gode priser. Fra blomsterne 

er pakket til de står på bordene hos os, går der max 3 - 4 timer. Dette er også med til at 

mindske CO2 udslippet, da transporten er minimal.Vi mener at det er vigtigt at bakke vores 

danske gartnere op, da de er super dygtige til at lave blomster. 

o Rasmus formand, har haft møde med hyggeudvalget og gennemgået div.  

o Emil fra vurderingsudvalget - mangler sidste vurderingskursusdag og er endnu ikke færdig 

som vurderingsmand. Vi har derfor 3 færdig på vurderingskursus.  

o Havnen har bekræftet at de vil komme og lappe de store huller udenfor foreningen. Vi ved 

dog ikke hvornår de kommer.  

5. Nyt fra kassereren siden sidst 

o Der er kun 2 personer som mangler at betale vand  

o Havelejen betales løbende af medlemmer, så det ser fint ud indtil videre – deadline er 1/5-

24 

6. Status på byggeansøgninger 

o Byggeansøgninger sendes jævnlig videre og vi har fået 3 godkendte byggeansøgninger retur.  

o Byggerier/færdigmeldinger skal godkendes af OHS fremover  

7. Status på hyggeudvalget 

o Opstartsmøde med Rasmus 

o De har fået adgang til festudvalgets mail 

o De har lavet et årshjul som forventes at blive hængt op på opslagstavlen.  

8. Status på arbejdet med vejene 

o Bestyrelsen melder ud når vejret er godt og vejene kan udbedres.  

Til behandling: 

1. Ordensrunden d. 5.5 – Hvem går den? 

o Martin, Christina, Charlotte, Heidi og Annette går runden over middag.  

2. Faste dage, hvor vi sidder i foreningshuset – Vi skal have lavet en plan og melde noget ud. 

o Den første dag bliver: 

i. 5/5 kl. 13-14 


